

verslag Wereldraad

datum: 6 juni 2023

uur: 20u – 22u30

locatie: bib

aanwezig: Monique De Temmerman, Ivan Lootvoet, Rita Stevens, Lucienne Cavens, Linda Mulder, Paul Van Nylen, Frederika Houwelijckx, Sally Djiba, Gaby Van Dijck, Hilde Filliers, Jean Coen, Chris Martens, Jan Van Riel, Bob Peeters, , Olivier Rul, Erik Fuhlbrügge

verontschuldigd: Josiane Frans, Koen Paredaens Nadine Bovyn, Ingrid van Tillo

verslag door: Erik Fuhlbrügge

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG

Goedgekeurd

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE

Het idee om een aanpassing te doen aan de verdeelsleutel kan voor het college als we een consensus hebben binnen de Wereldraad en duidelijkheid hebben inzake Crucea.

We zullen dit verder in de vergadering nog bespreken en terug agenderen om het college.

PUNT 3. VARIA

Chris vraagt wanneer de betaling van Zoersels project CHEF mag verwacht worden. Erik vraagt na.

Monique geeft aan dat het alfabetiseringsproject terug heropgestart is. Dit lag even stil om budgettaire redenen. Nu de middelen 2021 en 2022 zijn uitbetaald worden de activiteiten terug hervat.

Jan vermeldt dat Europa de zorgplichtwetgeving heeft goedgekeurd. Deze houdt in dat multinationals verplicht worden rekening te houden met de sociale grondrechten in de ganse productieketen omdat ze als eindgebruiker mee verantwoordelijkheid dragen.

Dit is goed nieuws voor onder andere de werknemers van lageloonlanden

Frederika ondersteunt nu de lagere school in Honmeho in Bohicon. Deze school heeft drie directies. Honmeho A, Honmeho B en de kleuterschool.

Frederika vraagt zich af of ze dan bv een tweede Zoersels project kan aanvragen voor bv de kleuterschool. De Wereldraad is van mening dat het om één school gaat en de budgetten dan voor het geheel kan gebruikt worden, zeker wetende in ons achterhoofd dat de bijdrage per Zoersels project verhoogd zal worden vanaf 2024. Dan zouden er al drie Zoerselse projecten moeten lopen om de drie entiteiten te ondersteunen.

Ivan komt op vraag van de Wereldraad in kader van de voorstellen van de aanpassingen aan de verdeelsleutel toelichting geven over de werking van Crucea. Hij legt uit dat de

samenwerking op twee pijlers is gebaseerd, hulpverlening en als cultuurbeleving. Men merkt dat het humanitaire steeds minder en minder relevant wordt. Daarbij lopen de contacten moeizaam waardoor ook de cultuurbeleving moeilijker geworden is. Ook hier loopt het moeizamer. Vroeger stonden tot 800 gezinnen in contact met een gezin in Crucea, nu zijn dit maximum nog een 30-tal gezinnen.

Na analyse concludeert de vriendenkring van Crucea zelf dat hulp vanuit de gemeente niet meer nodig is. Dit zal dan ook zo mee verwerkt worden in het nieuwe voorstel.

PUNT 4. VERDEELSLEUTEL

Zoals in vorig verslag reeds vermeld zijn we deze aan het herbekijken en aan het aanpassen aan de realiteit. Het college gaf zijn principiële akkoord om dit aan te passen aan het gedragen voorstel van de Wereldraad.

In dit voorstel vervalt de 9000€ humanitaire hulp voor Crucea, en worden andere bedragen opgetrokken.

Erik herwerkt het vorige voorstel en dit zullen we dan op de Wereldraad van september bespreken.

PUNT 5. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN

PUNT 5.1 PARKPLEZIER

- De avond die de Wereldraad zal invullen is 28/07. We spreken er om 18u30 af voor nog wat zaken klaar te zetten.
- We roepen de “Zoerselse projecten” op om 2-3 foto’s per project in vol formaat via bv www.wetransfer.com aan Paul te bezorgen tegen 1 juli.

PUNT 5.2 VLAGGENROUTE

Er moet nog een laatste hand worden gelegd aan de route. Daarvoor komt een werkgroep samen op donderdag 8 juni. De fiches per vlag zijn bijna klaar. Jean zal de palen voorbereiden en dan kan de technische dienst ze plaatsen. De afspraken zijn al met de technische dienst gemaakt. 1 Juli is de vlaggenroute actief.

Jean bekijkt nog of er een HERRAS spandoek van kan worden gemaakt om extra reclame te maken op verschillende evenementen.

PUNT 5.3 STEDENBAND

De projecten van 2021 en 2022 zijn uitbetaald. Erik vraagt nog even na of alle projecten dit ook zo ontvangen hebben. Volgens Frederika moeten bv de scholen eerst een offerte binnen brengen voor ze geld krijgen. Dit is op zich logisch omdat het over gemeentescholen gaat.

De 5 jongeren die in september gaan zijn volop bezig met benefietactiviteiten.

We hebben Bohicon uitgenodigd naar Zoersel met een 4-koppige delegatie van 14 tot 20 oktober. We hebben gevraagd de namen door te geven voor 1 juli zodat alle administratieve zaken al geregeld kunnen worden.

Van 13 tot 20 november gaat er een Zoerselse delegatie op werkbezoek naar Bohicon.

Vanuit het college gaat de verantwoordelijke schepen mee, Olivier Rul. Vanuit de administratie zetten we verder in op de lopende projecten en gaan dus Pieter Govers (ICT), Erik Breuls (Bibliotheek), Nele Verhoeven (Sport), Kim Peeters (Burgerzaken) en Erik Fuhlbrügge (noord-zuidambtenaar). Daarnaast zijn we ook aan het samen werken rond archivering. Ze hebben een archief gebouwd boven de nieuwe bibliotheek. Indien dit voor zomer 2024 in dienst wordt genomen, gaat ook onze archivaris mee, Hendrik Dockx. Hij kan dan mee richting geven in welke documenten hoe te bewaren en hoe andere documenten te vernietigen.

Aansluitend gaan ook Johan Bogaerts (directeur Emaus) en Jan Schryvers (gepensioneerd psychiater van Emaus) en Alike Voorintholt en Erika Racquet van Monnikenheide mee. Zij zullen een ganse week St Camille bezoeken, waarbij dr Jan Schryvers 2 weken ter plaatse blijft om er mee te helpen. Intussen wordt er in St Camille 12 uur extra psychiatrische

begeleiding aangenomen via het "Zoersel project". Het is de bedoeling dat de twee instellingen hier 12 afdelingen vinden die daar het peter / meterschap over willen nemen om deze kost, ieder voor een maand, mee te dragen. Het gaat hier om 90€ per maand.

PUNT 6. AGENDA VOLGENDE VERGADERING

1. Goedkeuring vorig verslag
2. Punten van het college
3. Varia
4. Verdeelsleutel
5. Werkgroep:
 - a. Evaluatie Parkplezier
 - b. Stedenband
 - c. Fair trade
 - d. Vlaggenroute
 - e. Film
 - f. 11.11.11

VOLGENDE VERGADERING

5 september om 20 uur in zaal Dorpszicht in de bib.